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P r o t o k ó ł  Nr XXII/2012 
 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 28 czerwca 2012r. w sali Urzędu Gminy  
w Kotlinie  w godz. od 900 do 1020 

 
I. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
             Otwarcia XXII sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Czesław 
Moch witając:  radnych, Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Sekretarza Gminy Michała 
Urbaniaka, Skarbnika Gminy Irenę Antczak, dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  
w Jarocinie Grzegorza Fenglera oraz sołtysów. 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem w sesji na 
ustawowy skład  15 radnych , obecnych było 15.        
Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu. 
Na sesję nie przybyli zaproszeni  goście radni Rady Powiatu Jarocińskiego: Walenty 
Kwaśniewski i Tomasz Kosiński oraz przedstawiciel Policji. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
              Przed przedstawieniem porządku obrad Przewodniczący Rady pytał czy są wnioski o 
uzupełnienie porządku obrad. Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Gminy. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XXI sesji 
    Rady. 
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XXI sesji Rady oraz z wykonania 
    uchwał Rady. 
7. Przyjęcie informacji o stanie bezrobocia w gminie. 
8. Przyjęcie informacji o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 
9. Organizacja roku szkolnego 2012/2013. 

10. Podjęcie uchwał: 
      - zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2012 rok, 
      - zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy. 
11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na XXI sesji Rady. 
13. Zamknięcie obrad. 
 
ad. 3 Przyjęcie  protokołu z XXI sesji Rady Gminy. 
                       Protokół z XXI sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 15 głosami „za”. 
Protokół z XXI sesji Rady Gminy odbytej w dniu 31 maja 2012r.  wyłożony został do wglądu 
przed sesją Rady w dniu dzisiejszym  i w dniu 27 czerwca 2012r.  na posiedzeniach stałych 
komisji Rady. 
Z treścią protokołu radni mogli zapoznać się także w biurze Rady Gminy. 
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ad.4  Interpelacje i zapytania radnych. 
                   Interpelacje zgłosili: 
Radny Dariusz Józefiak wnioskował o namalowanie  pasów skrajnych lub pasa środkowego 
na drodze Kotlin – Sławoszew i naprawę tej drogi na której już  utworzyły się  wyrwy oraz 
odnowienie rowów przy drodze. 
Sołtys Marian  Żurek  wnioskował o wyznaczenie przejścia dla pieszych i namalowanie 
pasów przy sklepie w Twardowie. 
Radny Bogdan Pacholak  wnioskował o wycięcie suchych drzew przy kościele w Racendowie 
oraz przy drodze Racendów – Kotlin. 
Radny Jerzy Szymczak  wnioskował o zabezpieczenie zarwanej  studzienki  na ul. 
Spółdzielców. 
Radny Szczepan Szymczak  wnioskował o: 
- ustawienie znaku drogowego z nazwą miejscowości  „Zakrzew” znajdującego się                      
  w Magnuszewicach przy skrzyżowaniu dróg Magnuszewice -  Zakrzew, który został 
  zniszczony przy kopaniu rowu, 
- ścięcie poboczy drogi Magnuszewice – Prusy, 
- ułożenie rury w głębokim rowie przy drodze Magnuszewice – Wyszki Góry, przy sklepie  
  w Magnuszewicach, 
- wyczyszczenie rowów przy drodze Magnuszewice Parcele od nr 1 w kierunku boiska  
  sportowego, 
- ustawienie tablicy „Parking” przy wjeździe na  plac przy kostnicy w Magnuszewicach. 
 
ad.5 Informacja Przewodniczącego Rady  o działaniach podejmowanych w okresie od 
XXI sesji Rady. 
                     Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym : 
- uczestniczył  w spotkaniu zorganizowanym przez  Radę Sołecką  w Woli Książęcej z okazji 
  Dnia Dziecka, 
- uczestniczył w crossie rowerowym w Woli Książęcej zorganizowanym przez Gminnego 
  Koordynatora Sportu, 
- 24 czerwca  obecny był na zbiorniku glinianki  na powiatowych zawodach wędkarskich o 
  puchar Lutyni, 
- uczestniczył w przygotowaniu materiałów sesyjnych i materiałów  na posiedzenia Komisji  
  Rady. 
Przewodniczący Rady odczytał pismo  Pana Popławskiego o nadanie imienia nazwy ulicy Jego 
dziadka Józefata Walickiego oraz odpowiedź na pismo w którym poinformował, że obecnie 
Rada  nie planuje nadawania nazwy ulicom. Złożony wniosek zostanie  przedstawiony Radzie 
Gminy przy nadawaniu w przyszłości nazw nowo wybudowanym ulicom. 
 
ad.6  Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XXI sesji Rady oraz  
z wykonania uchwał Rady. 
                 Wójt Gminy przedstawił informację o realizacji uchwał podjętych na XXI sesji Rady 
oraz o wydaniu 13  zarządzeń w okresie międzysesyjnym.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
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Następnie  Wójt przedstawił informację o zrealizowanych przez Gminę zadaniach w okresie 
międzysesyjnym: 
- podpisaniu w dniu 15 czerwca br. umowy z Przedsiębiorstwem  Robót Drogowych 
  DROBUD w Jarocinie  na  przebudowę drogi gminnej w Kurcewie – do pałacu, 
- planowanym podpisaniu w dniu 29 czerwca br. umowy z firmą SKANSKA na przebudowę  
  drogi gminnej – ulicy 15 Sierpnia w Kotlinie, 
- otwarciu ofert w dniu 25 czerwca br. na przebudowę drogi Wola Książęca Poniatówka, 
- wyborze w dniu 26 czerwca br. wykonawcy – Przedsiębiorstwa Produkcyjno Usługowo  
  Handlowego Ireneusz Mizerny z Sierszewa  na wykonanie remontu łazienek w świetlicy   
  wiejskiej w Racendowie, 
- rozpoczęciu prac  nad ogłoszeniem przetargu na przebudowę drogi gminnej w Parzewie. 
  Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
ad.7 Przyjęcie informacji o stanie bezrobocia w gminie. 
                   Informację o stanie bezrobocia w gminie  stanowiącą załącznik do protokołu 
przedstawił dyr. PUP w Jarocinie Grzegorz Fengler. 
Dyrektor poinformował, że w PUP zarejestrowanych jest  448 osób z gminy Kotlin. Środki na 
zwalczanie bezrobocia zmniejszono o 60%. 
Wójt poinformował, że programem specjalnym „Peleton aktywnych zawodowo do 30 roku 
życia” zainteresowane były 2 osoby i te osoby pracują w Urzędzie Gminy. Osoby te wybrano 
ze 140, które spełniały kryteria, z tym, że około 20 nie chciało skorzystać z oferty zatrudnienia 
ze względu na to, że nie odpowiadała im ta praca  którą proponowano. 
Dyr. Fengler  przyznał, że nie każdy bezrobotny chce  pracować. W ofertach  zatrudnienia 
przebierają  najczęściej pozostający bez pracy przez okres 12 miesięcy. Są osoby wyszkolone  
w poszukiwaniu  innych źródeł, w tym  z opieki społecznej – mówił dyrektor.  Zdarzają się 
osoby, które mówią, że „ za 1600,- zł nogi z łóżka nie wystawią”. Osoby te w Urzędzie Pracy 
trzyma tylko składka zdrowotna -  twierdził dyr.  
Dyskusja. 
Radny Krzysztof Szyszka  mówił, że 25% młodych ludzi wychodzących ze szkół przez 2- 3 
lata nie będzie pracować. Radny pytał – czy PUP współpracuje ze szkołami, co do wyboru  
kierunków kształcenia ? 
Dyr. PUP odpowiedział, że to doradcy zawodowi powinni pracować z młodzieżą już                 
w gimnazjach. Doradcy zawodowi współpracują natomiast  z bezrobotnymi. Od września 
organizowane będą spotkania z młodzieżą i rodzicami, aby zmienić mentalność przede 
wszystkim rodziców, co do kierunku kształcenia.  Zastanowić należy się nad przekazywaniem 
środków tym szkołom, które  tworzą nowe kierunki. Wpływu na kierunki kształcenia nie ma 
PUP – mówił dyrektor. 
Radny Maciej Skowron pytał – na jaki okres wykreślony jest bezrobotny? 
Dyr. odpowiedział, że na 120 dni. 
Wójt Gminy  informował o dofinansowaniu  w kosztach kształcenia uczniów, jakie przyznaje 
Gmina pracodawcom. 
Przewodniczący Rady wskazał na brak wykształconych fachowców np. spawaczy.  
Przewodniczący Rady podziękował  dyr. PUP w Jarocinie za przedstawienie informacji na 
temat bezrobocia. 
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Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 
Salę obrad opuścił dyr. PUP. 
 
ad.8 Przyjęcie informacji o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 
                          Przewodniczący Rady  Gminy informując, że temat ten i kolejny dotyczący 
organizacji roku szkolnego omówione zostały na posiedzeniach komisji Rady prosił  o zabranie 
głosu przewodniczących komisji. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej  Stefan Taczała przedstawił 
program posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu wczorajszym mówiąc, że po 
wysłuchaniu informacji Komisja nie wniosła żadnych uwag zarówno do tematów które 
wymienił Przewodniczący Rady jak i do projektów uchwał, opiniując je pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Zdzisław Wodniczak 
przedstawił również program posiedzenia  Komisji w dniu wczorajszym informując, że 
Komisja  nie wniosła uwag do przedstawionych informacji jak i do projektów uchwał opiniując 
je pozytywnie. 
Informacja  o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży stanowi załącznik do 
protokołu. 
Przewodniczący Rady pytał – czy Sekretarz Gminy ma przedstawić informację Wysokiej 
Radzie ?  Odpowiedź z sali była nie. 
Przewodniczący Rady stwierdził za tym, że Rada informację przyjęła. 
 
ad.9  Organizacja roku szkolnego 2012/2013. 
                    Przewodniczący Rady poinformował, że temat ten szczegółowo  na posiedzeniach 
komisji przedstawił Wójt Gminy. 
Przewodniczący pytał – czy są pytania do tego tematu? 
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że  Rada informację o organizacji roku szkolnego 2012/2013 
przyjęła. 
 
ad.10 Podjęcie uchwał. 
                   Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie następujące projekty uchwał: 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na rok 2012. 
    Uchwała Nr XXII/108/2012 podjęta została  jednogłośnie 15 głosami „za”. 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin. 
    Uchwała  Nr XXII/109/2012 podjęta została 15 głosami „za”. 
Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 
 
ad.11 Wolne głosy i wnioski. 
                    W punkcie tym wnioski zgłosili: 
Przewodniczący Rady Czesław Moch poinformował, że w dniu wczorajszym mieszkaniec ul. 
Dworcowej Pan Kozłowski zaprowadził Go na chodnik przy ul. Dworcowej wskazując  
miejsce gdzie brakuje 6 kostek polbruku  i uszkodzony chodnik był przyczyną upadku 
interweniującego. O wyrwie w chodniku Pan Kozłowski zgłaszał w Urzędzie Gminy. 
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Wójt odpowiedział, że podejmie odpowiednie działania w tej sprawie. 
Radny Krzysztof Szyszka mówiąc, że widzi przez okno wyrwaną bramę wjazdową pytał – 
czy  będzie nowa, czy operator koparki tak się rozpędził, że wszystko usuwa? 
Wójt odpowiedział, że dementuje to co powiedział radny Szyszka. 
Sołtys Marian Żurek  mówił, że popiera wnioski przedmówców o wykaszanie  przy drogach 
powiatowych i utrzymanie dróg powiatowych. 
Nie może być tak mówił sołtys, że brakuje środków  na bieżące utrzymanie dróg. To co jest 
robione  na drogach powiatowych to tylko wykaszanie 1/3 rowu. 
Sołtys Żurek wskazał rów  przy drodze  w Twardowie Parcele – Bączew na który patrząc 
można zawału dostać. Sołtys poinformował, że przy kopaniu tego rowu pomijano przeszkody  
znajdujące się w rowie  tj. kamienie, a ziemię zamiast za skarpę składowano na skarpie i teraz 
przy opadach ziemia ta  zsuwa się do rowu. 
Zdaniem sołtysa Żurka mając samochód  służbowy  wystarczy przejechać, ustalić właściciela 
gruntu przy którym w rowie  są kamienie i wyznaczyć termin do ich usunięcia. 
Radny Radosław Wałkiewicz wnioskował o wycięcie krzaków przy drogach powiatowych 
chociaż na zakrętach i przy drodze Witaszyce – Tarce, ponieważ stwarzają niebezpieczeństwo 
 i  trudności przejazdu kombajnem, a zbliżają się żniwa. 
Radny Maciej Skowron wnioskował o wyprostowanie znaku miejscowości Kotlin przy 
drodze Kotlin – Racendów  od strony Racendowa. 
Radny Bogdan Pacholak  poinformował o bardzo złym stanie samochodu strażackiego  
w Racendowie. Samochód ten straż naprawia we własnym zakresie i Wójt może nie wie jaki 
jest jego stan – mówił radny. 
Wójt odpowiedział, że wie po rachunkach. 
Dalej radny Pacholak mówił, że  w całym powiecie zostały wymienione samochody  
w jednostkach należących do Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego.  
OSP Racendów  do tego systemu weszła 12 lat temu. 
Obecnie po przeglądzie  samochodu  kierowca zauważył pęknięcie w zawieszeniu resoru. 
Wójt pytał – czy samochód jest obecnie wyłączony? 
Radny Pacholak odpowiedział, że jeszcze nie. Radny przypomniał, że Gmina podpisała umowę 
z Państwową Strażą Pożarną na finansowanie jednostek będących w KSRG, które to jednostki 
działają na innych zasadach niż OSP. Poza tym każdy kandydat na wójta  obiecał, że jednostki 
te w pierwszej kolejności  zostaną doposażone.  
Z wypowiedzią  tą nie zgodził się  Wójt Gminy co do swojej osoby jako kandydata na Wójta. 
Radny Pacholak mówił, że należy myśleć o wymianie samochodu OSP Racendów, a samochód 
OSP Sławoszew nie jest też lepszy. 
Wójt ustosunkowując się do wypowiedzi  radnego mówił, że wspólnie z Radą Gminy będzie 
szukał środków, aby  przyspieszyć wymianę samochodów w OSP. 
Wójt apelował, aby nie było tak, że psujemy po to, aby przyspieszyć wymianę. Wójt dał 
przykład operatora  opiekującego się od lat sprzętem bardzo dobrze, zapominającego wyłączyć 
blokadę mechanizmu  różnicowego i z tego powodu rachunek był  na kwotę 2,5 tys. zł. 
Radny Pacholak tłumaczył, że te rzeczy psują się. 
Radny Włodzimierz Szymkowiak  wnioskował o: 
-  ziemię i kamienie na skalniak, który zamierza  wybudować z pracownikami w miejscu byłej  
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   górki saneczkowej przy Szkole Podstawowej w Kotlinie oraz o rośliny do posadzenia  na  
   na skalniaku  jesienią, 
-  załatanie dziur na placu parkingowym dla autobusów przy Szkole Podstawowej w Kotlinie  
   i przy Orliku, 
- zweryfikowanie funkcjonalności okien przy wymianie okien  w stołówce i łączniku w Szkole 
  Podstawowej w Kotlinie, aby  nie było tak jak na bloku sportowym gdzie wywieczniki są pod  
  sufitem  i nie można ich otworzyć, 
- wspólne odbywanie posiedzeń komisji Rady w przypadku tych samych tematów posiedzeń,  
  aby nie tracić czasu, 
- utworzenie gminnego ośrodka kultury i przygotowanie statutu i regulaminu ośrodka  
  i powołanie  tej jednostki jeszcze w tym roku, aby w październiku gdy odbywać się będzie 
  festiwal akordeonowy  już istniał GOK. 
  Radny poinformował, że  był na występie Zespołu Akordeonowego z Kotlina  
  w Krapkowicach  na Opolszczyźnie, który to Zespół promował Gminę Kotlin i który otrzymał  
  zaproszenie na występy do Czech, Słowacji i Niemiec. 
  Radny prosił o środki na promocję dla Zespołu. Zespół od 25 lat gra na tych samych 
  Akordeonach.  Radny prosił o dofinansowanie zakupu nowych akordeonów. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wniosek o powołanie GOK w grudniu 2011r. złożył  
radny Krzysztof Szyszka. Przewodniczący Rady  mówił, że w pełni popiera wnioski o 
utworzenie GOK, z tym, że muszą  być zapewnione środki. 
Wójt odpowiedział, że regulamin i statut  jest już  przygotowany, oczekuje tylko  na decyzję 
Marszałka Województwa o  przyznaniu środków na rozbudowę Domu Strażaka w Kotlinie. 
Sołtys wsi Sławoszew Beata Skowrońska wnioskowała o: 
- dosadzenie drzew przy drodze Kotlin – Sławoszew, 
- odnowienie rowu przy drodze  po prawej stronie od sali wiejskiej w Sławoszewie, 
- wykoszenie trawy przy stawie w Sławoszewie. 
Radny Maciej Skowron wnioskował o posadzenie drzew przy drodze Kotlin – Sławoszew 
przy rowie, a nie  w polu. 
Radny Czesław Smoliński wnioskował o  ustawienie znaku miejscowości „Wola Książęca” 
przy krzyżu i o umocowanie znaku „ Uwaga na drogę z pierwszeństwem przejazdu” przy 
Szkole Podstawowej w Woli Książęcej. 
Następnie Wójt poinformował o możliwości przejęcia przez Gminę  dróg powiatowych: 
Bączew- Kurcew i  Wola Książęca – Hilarów na przejęcie których jest aprobata Starosty 
Jarocińskiego. Po przejęciu  Gmina  drogi te doprowadzi do przejezdności. 
Przewodniczący Rady zabierając głos  powiedział, iż uważa, że prawdopodobnie  robimy 
prezent  Starostwu Powiatowemu. Przewodniczący Rady proponował poprzez radnych 
powiatowych  nieobecnych na dzisiejszej sesji  wymuszenie przekazania Staroście konkretnych 
informacji  o przekazaniu przez Gminę Kotlin  500 tys. zł na budowę drogi powiatowej Kotlin 
– Sławoszew i na budowę drogi powiatowej w Mieszkowie 20 tys. zł.  
Przewodniczący Rady mówił, że Powiat Jarociński jako sam,   jako jednostka na terenie gminy 
Kotlin od wielu lat nie zrobił nic, a jeżeli już to wspólnie z Gminą. 
Przewodniczący wypowiedział się  za tym, aby Powiat wybudował słynną „drogę do zajęcy” 
(Bączew – Kurcew), a Gmina dołoży do jej budowy. Przewodniczący przyznał, że  droga ta jest 
potrzebna. 
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Przewodniczący zaproponował zaprosić Starostę  na sesję Rady w celu omówienia tego tematu. 
Wójt przypomniał, że temat drogi  Bączew – Kurcew rozwiązywany jest przez okres 2  
kadencji i nie może ujrzeć światła dziennego. 
Na co Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie znaczy to, że Starosta ma nie podjąć tego 
tematu. 
Radny Czesław Smoliński mówił, że wnioskowano do Powiatu o przejęcie drogi gminnej Wola 
Książęca – Jarocin przez las. 
Radny Radosław Wałkiewicz poinformował, że również występował  do Powiatu o przejęcie 
drogi Wola Książęca – Jarocin, która jest drogą gminną i własnością Gminy Jarocin. Powiat 
odpowiedział, że nie ma środków i nie jest  tym zainteresowany. Gmina Jarocin 
wyremontowała tę drogę tylko do wysypiska odpadów. 
Radny Szczepan Szymczak wnioskował  o wyrównanie masą asfaltową nawierzchni drogi na 
skrzyżowaniu dróg Magnuszewice – Wyszki -  Zakrzew w miejscu przecięcia asfaltu. 
Radny Włodzimierz Szymkowiak przypomniał, że trwa Rok Ks. Stanisława Rymarkiewicza  
i pozostał do zrealizowania jeden punkt z programu. Na 11 listopada br. zaplanowano 
odsłonięcie tablicy  pamiątkowej przy wjeździe z ul. Poznańskiej w ul. Ks. Stanisława 
Rymarkiewicza. Na koncie  komitetu organizacyjnego jest 1 tys. zł  przekazany przez Bank 
Spółdzielczy w Jarocinie. Radny prosił Wójta o pomoc w zrealizowaniu programu obchodów. 
Wójt odpowiedział, że złożono  ofertę na wykonanie tablicy i  można się z nią zapoznać. 

 
ad.12 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na XXI sesji  
Rady. 
                Wójt Gminy odczytał odpowiedź Zarządu Dróg Powiatowych w Jarocinie na 
przesłane wnioski dotyczące dróg powiatowych. 
Zarząd poinformował, że: 
- wyrwa w nawierzchni jezdni w Magnuszewicach na skrzyżowaniu dróg Magnuszewice- 
Wyszki  
   – Zakrzew została zlikwidowana w czasie prowadzonych napraw cząstkowych, 
- wniosek w sprawie wyznaczenia przejścia dla pieszych w Twardowie  skierowano do 
  Powiatowej Komisji do Spraw Zarządzania Ruchem na Drogach Powiatowych i Gminnych, 
- odnośnie rowów  i nasadzeń drzew przy drodze Kotlin – Sławoszew odpowiedzi udzielił już  
  dwukrotnie w miesiącu marcu i kwietniu br. 
                   Następnie Wójt poinformował, że: 
- teren starej oczyszczalni ścieków będącej własnością ZPOW Kotlin został przez Zakład  
  ogrodzony, 
- czyszczenie Kotlinki i Lubianki przewidziane jest w planach Wojewódzkiego Zarządu 
  Melioracji i Urządzeń Wodnych w Poznaniu na rok 2012, 
- tablica „Parking” została już zakupiona i będzie  dzisiaj ustawiona na parkingu przy kostnicy   
  w Magnuszewicach, 
- trawę w centrum Sławoszewa wykoszono, 
- o kalkulację kosztów Wójt zwrócił się do PKS i JLA, otrzymał też wykaz osób kupujących 
  bilety, 
- flagi w święta państwowe  będą wywieszane przy ul. Poznańskiej aż do ul. 15 Sierpnia, 
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- mieszkańcy Wyszek będą powiadamiani wcześniej o planowej konserwacji hydroforni, a o  
  awariach  hydroforni powiadomiony zostanie radny i sołtys wsi do których z pytaniami  
  zwracają się mieszkańcy. 
Na pozostałe wnioski  Wójt odpowie po ich zrealizowaniu. 
 
ad.13 Zamknięcie obrad. 
                        Dziękując za udział Przewodniczący Rady zamknął XXII sesję Rady Gminy 
Kotlin. 
 
 
Protokółowała: Paterczyk K.                                                    Przewodniczący Rady 
 
                                                                                                     (-) Czesław  Moch 
 
. 
 
 
 
 
 

 
 
      

 


